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Protokollsanteckning 

 

Ärende 6: Svar på motion- Erbjud fler sociala bostäder i 

kommunen! Av Nujin Alacabek (V), Niklas Bougt (V), Britt 

Björneke (V) och Auburn Daniels (V) 

 

Vänsterpartiet glädjes åt att förvaltningen ser ett värde i sociala bostäder 

och långsiktiga lösningar, och vilken betydelse det har för att framför allt 

barn och kvinnor inte ska tvingas leva kvar i destruktiva familjerelationer, 

likväl som våld i nära relation.  

 

Statistiken visar att mellan 2019 och 2023 blev enbart 3 % av de som 

ansöker om en social bostad erbjuden en sådan i Huddinge kommun, 

vilket vi har svårt att begripa, men också att de olika förvaltningarna har 

lite olika antal, där vissa klarar av att möta behoven väl, medan andra som 

exempelvis Socialnämnden skulle ha gynnats av att ha betydligt fler 

sociala lägenheter.   

 

Det är också viktig att det pågår en ständig dialog med både Huge 

Bostäder AB och även privata aktörer för att stärka nämndens 

förutsättningar att tillhandahålla fler sociala lägenheter. Vi är medvetna om 

att socialnämnden inte kan ansvara för bostadsbyggandet av hyresrätter 

med rimliga hyror i sin helhet, där både behovet och efterfrågan är stor, 

men menar att fler sociala bostäder är ett bra sätt att undvika att barn och 

unga tvingas stanna kvar i destruktiva relationer pga. att det inte går att 

hitta en bostad. 

 

En annan viktig aspekt som vi vill lyfta i samband med denna motion, är 

att det är ett bra sätt att komma ifrån de väldigt kostsamma 



hotellboendena som också är dåliga lösningar där barnfamiljer kan 

placeras på samma ställe som personer med missbruksproblematik. 

 

 

Nujin Alacabek   


